

Laprairie, de Centre à Grand-Tronc, 2,111 v. c. . .	\$ 5,804
Chateauguay, de Laprairie à Island, 1,511 v.c. . .	4,154
Bourgeois, de Wellington à Favard, 2,750 v.c. . .	7,562
	\$17,520

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour l'exécution desdits travaux à la journée, sujet à approbation du Contrôleur de la Cité.

19.—Soumis le dossier au sujet des voies ferrées de la Compagnie de Chemin de Fer du Grand-Tronc.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil que les plans modifiés soumis par l'Ingénieur McLeod soient approuvés, et de prier le Département en Loi de préparer le rapport à faire au Conseil.

20.—Soumise une offre de M. J. D. Courville de vendre à la Cité au prix de \$25,000 la propriété portant les Nos. 550 rue Amherst et 563 rue St-Timothé, comprenant 8,025 pieds carrés, pour les fins de l'établissement d'un édifice de bain dans le quartier La Fontaine.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De recommander au Conseil d'accepter ladite offre.

21.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote d'une somme additionnelle de \$200 pour parfaire le montant requis pour payer les dépenses de la délégation à Niagara Falls.

22.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 14 courant, à 11 heures a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 14 juillet 1915, a.m.

Sont présents: Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires McDonald, Ainey, Hébert.

1.—(28040) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant le vote d'un crédit additionnel de \$10,600, pour compléter les égouts dans les rues suivantes:

	Part de la Cité	Part des Propriétaires	Total
Rue Marquette, de Daniel à Carrières ..	\$52.00	\$3,948.00	\$4,000.00
Rue Papineau, de Daniel à l'égout existant rue de Fleurimont	20.00	6,580.00	6,600.00
	\$72.00	\$10,528.00	\$10,600.00

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour les fins ci-dessus, sujet à approbation du Contrôleur et Auditeur de la Cité.

2.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Laprairie, from Centre to Grand Trunk, 2,111 square yards	\$5,804
Chateauguay, from Laprairie to Island, 1,511 square yards	4,154
Bourgeois, from Wellington to Favard, 2,750 square yards	7,562
	\$17,520

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To recommend to Council that said sum be voted for said works, the same to be done by day labor, subject to the City Comptroller's approval.

19.—Submitted the documents re raising of the G.T.R. tracks.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To recommend to Council that the modified plans submitted by Mr. McLeod, Engineer, be approved, and that the Law Department be requested to prepare the report to be made to Council in this connection.

20.—Submitted a letter from Mr. J. D. Courville, offering to sell to the City, for the price of \$25,000, the property bearing Nos. 550 Amherst street and 563 St. Timothée street, having an area of 8,025 square feet, for the establishment of a public bath in La Fontaine Ward.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To recommend to Council that said offer be accepted.

21.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that an additional sum of \$200 be voted to make up the amount required to pay the expenses of the delegation to Niagara Falls.

22.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until the 14th instant, at 11 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 14th July 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair; Commissioners McDonald, Ainey and Hébert.

1.—(28040) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, recommending that an additional appropriation of \$10,600 be voted to complete the sewers in the following streets:

	City's share	Prop's share	Total
Marquette, from Daniel to Carrières	\$52.00	\$3,948	\$4,000
Papineau, from Daniel to existing sewer on de Fleuri-mont street	20.00	6,580	6,600
	\$72.00	\$10,528	\$10,600

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To recommend to Council that the said sum of \$10,600 be voted for the above purpose, subject to the approval of the City Comptroller and Auditor.

2.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was